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Vollenhove, 17-07-2018 

 

                     

Onderwerp: Woningbouw Belt-Schutsloot 

 

 

Geacht College, 

 

Het is al meer dan 20 maanden geleden, dat de raad van de gemeente Steenwijkerlan akkoord 

gegeven heeft voor een wijziging van het bestemmingsplan, waardoor het bouwen van maximaal 11 

woningen op het perceel Belterweg 34a mogelijk wordt gemaakt.  

We hebben gezien, dat de bouw van de rietloods, waardoor deze woningbouw mogelijk wordt, 

gemaakt inmiddels is voltooid, maar over concrete plannen voor woningbouw op deze locatie 

hebben wij nog niets vernomen.  

De CPB vraagt al vele jaren aandacht voor woningbouw in de kleine kernen in onze gemeente en 

wanneer we terugkijken hoelang er in Belt-Schutsloot geen uitgebreide woningbouwprojecten zijn 

geweest, verdient Belt-Schutsloot in onze ogen bijzondere aandacht voor de realisatie van deze 

woningen. De inwoners van Belt-Schutsloot denken hier net zo over, in de herziening/upgrading 

dorpsplan Belt-Schutsloot 2016 wordt woningbouw immers prioriteit genoemd. 

 

Als CPB hebben we de volgende vragen: 

- Wat is de actuele status van de woningbouwplannen voor het perceel Belterweg 34a nu de 
rietloods op dit perceel inmiddels afgebroken is? 
 

- Zijn er momenteel nog belemmeringen waardoor deze woningbouw vertraagd wordt? 
 

- Bent u met projectontwikkelaar Heutink uit Genemuiden in gesprek zodat deze 11 woningen 
op een zo kort mogelijke termijn op de markt gebracht kunnen worden? 

 

 

Namens de fractie CPB 

Jacqueline Willemsen 

 

 


